

Kindergarten 学前班中文课内容

Chinese Language Art 语文课

- Unit1** 我长大了 (自我介绍、认识朋友)
I've grown up! (Self-introduction, get to know each other)
- Unit2** 幸福的一家人 (家庭成员、生活中常用的物品等)
Happy family (family members, objects used in everyday life)
- Unit3** 大自然, 真有趣 (动物 植物 天气和季节)
Interesting nature (animals, plants, weathers, and seasons)
- Unit4** 天天运动身体好 (我的爱好 运动项目等)
Exercise every day (my hobbies, sports names)
- Unit5** 我的身体真奇妙 (身体部位 健康)
My body (parts of the body, health)
- Unit6** 快乐的节日 (中美节日)
Happy holidays (Chinese and American holidays)
- Unit7** 今天去哪儿 (社区、超市、职业、交通工具)
Where are we going today?
(Community, supermarkets, careers, transportations)
- Unit8** 我爱地球妈妈 (保护环境)
I love mother Earth (environmental consciousness)

Math in Chinese 中文数学课

1. 顺数, 倒数, 隔 2, 5, 10 数
Counting numbers (increasing, decreasing, every 2, 5, 10 numbers)
2. 正确的书写数字 1-10。
Correctly write number 1-10
3. 比较大小 Compare numbers
4. 熟练掌握 10 以内数的分解与组合。
Know up to number 10's combinations
5. 会 10 以内数的加减法及会自编 10 以内及加减运算题。
Know how to do basic addition and subtraction up to 10, be able to come up with questions themselves
6. 学习 20 以内加减法。
Learn addition and subtraction up to 20
7. 会进行图形的分割和拼合。
Know geometry's combinations
8. 认识钱币。Be able to recognize money
9. 认识钟表、会看日历。
Learn how to read clock and calendar
10. 分数 Fraction

Science and Social Studies (Chinese)科学与社会 (中文)

- 知道四季变化与人、动物、植物的关系，尝试探究人与四季变化的规律
Know the relationship between the changes of the four seasons and people, animals and plants, and try to explore the law of changes in people and the seasons.
- 初步了解人类、动物、植物都生长在地球上并相互依存，萌发“地球是我们的家”，应该保护地球环境的意识。知道自己在保护自然环境方面能做的几件事。
It is preliminary understanding that humans, animals, and plants all grow on the earth and depend on each other.
- 认识自然现象（风、雨、冰、雪、雷电等）
Recognize natural phenomena (wind, rain, ice, snow, thunder, etc.)
- 种植、观察、记录几种植物的生长过程，认识植物的生长过程都是有规律的。
Planting, observing, and recording the growth process of several plants, and knowing the growth process of plants are regular.
- 养成良好的行为习惯、学习习惯，有帮助、关心他人的愿望和情感。
Develop good behavior habits, study habits, help and care for the wishes and emotions of others.

1st Grade 一年级中文课内容

Chinese Language Art 语文课

- Unit1** 我上学了 (我的学校和我的朋友、自我介绍、认识朋友、课堂用语)
I'm going to school (me, my school and friends, introduction, getting to know each other, in class languages)
- Unit2** 我爱我家 (家庭成员称呼、家庭用品、生活中常用的物品等)
I love my family (family members, objects used in everyday life)
- Unit3** 我爱自然 (动物 植物 天气和季节)
I love nature (animals, plants, weathers, and seasons)
- Unit4** 我爱运动 (我的爱好 运动项目等)
I love sports (my hobbies, different sports)
- Unit5** 我的身体 (身体部位 情绪 健康)
My body (body part names, emotions, health)
- Unit6** 我最爱的节日 (中美节日)
My favorite holiday (Chinese and American holidays)
- Unit7** 我的社区 (超市、职业、交通工具)
My community (supermarkets, careers, transportations)
- Unit8** 地球是我们的家 (保护环境) Earth is our home (protect the environment)

Math in Mandarin 中文数学

- 100 以内的加法、减法 (进位 退位) 3 digital regroup addition and subtraction
- 表内乘法、表内除法 (九九乘法表) Multiplication and division
- 分数的应用 Intro to fractions
- 时间 Telling time with an analog clock
- 钱币 Counting money
- 长度单位 Measurements
- 观察物体 Basic Geometry

Science and Social Studies 科学与社会

- 我们周围的物体 Objects around Us
- 工具 Tools
- 材料 Material
- 太阳大家庭 Sun's family
- 动物世界 Animal world

2nd Grade 二年级中文课程

Chinese Language Art 语文

- Unit 1 家庭与社区**（家庭关系 亲戚 职业 穿着）
Family and community
(family relationships, family members, careers, different uniforms)
- Unit 2 食物与节庆**（中美节日 饮食习惯）
Food and holidays (Chinese and American holidays, food traditions)
- Unit 3 地理与旅游**（地区介绍 买东西）
Geography and travel
(Different parts of the world, buying items while traveling)
- Unit 4 情绪与情感表达**（了解自己的情绪、情感）
Emotions and how to express them (understand our emotions, feelings)
- Unit 5 我的校园生活**（校园 课程科目 日常活动）
My school life (school, different subjects, exercises)
- Unit 6 我和我的朋友**（自我介绍 我的宠物 谈语言）
My friends and I (introduction, my pets, languages)
- Unit 7 艺术与科学创造**（音乐与绘画 运动）
Art and science (music and drawing, sports)
- Unit 8 我家住在波特兰**（天气 建筑 交通 房间与家具）
My home is in Portland (weather, buildings, transportations, and, rooms)

Math in Chinese 中文数学

- 图形的运动 Graphic movement
- 混合运算 Mixed operation
- 有余数的除法 Division with remainder
- 万以内数的认识及加减法 Understanding and addition and subtraction of the number within ten thousand
- 时分秒 Minutes and seconds
- 测量 measuring
- 倍的认识 Double understanding
- 多位数乘一位数 Multi-digit multiplied by one digit
- 两位数乘两位数 Two digits by two digits
- 面积 area
- 年月日 Calendar
- 分数的初步认识 Preliminary understanding of scores
- 小数的初步认识 Primary understanding of decimals

Science and Social Studies 科学和社会

- 我们的地球家园（土壤 太阳的位置与方向 观察月相 不同的季节 做大自然的孩子）
Our Earth Home (Soil The position and direction of the Sun The different seasons of the Moon)
Children of nature
- 磁铁（磁铁的两级 磁极与方向 做一个指南针 磁极间的相互作用 磁铁和我们的生活）
Magnet (the two-pole magnetic pole of the magnet and the direction to make a compass, the interaction between the magnetic poles and the magnets of our lives)
- 我们自己（观察我们的身体 通过感官来发现 测试反应快慢 发现生长 身体的”时间胶囊“ 发现生长）
We ourselves (observing our body through the senses to discover the speed of the test response, discovering the growth of the body's "time capsule" found growth)
- 认识自然现象（石头 沙 水 声音与光）
Understanding natural phenomena (stones, sand, water, sound and light)

Music 音乐

Music Theory and Piano 乐理和钢琴

- 全音符，二分音符，四分音符和休止符的时值。连音线，附点音符和休止符。
Note values of whole note, half note, quarter note, eighth note and their equivalent rests. Tied notes, single-dotted notes and rests.
- 四二拍，四三拍和四四拍的拍号，小节线以及这些拍子中的音符节奏组合。
Simple time signatures of 2/4 3/4 4/4, bar-lines and the grouping of the notes listed above within these times.
- 五线谱。高音谱号和低音谱号。中央 C 附近的五线谱上的音符名称。
The staff. Treble (G) and bass (F) clefs. Names of notes on the staff, including middle C in both clefs.
- 升降记号以及还原记号。
Sharp, flat and natural signs, and their cancellation.
- C 大调和 G 大调的五指音阶，以及两个调的调号。
Five-finger scales and key signatures of the major keys of C, G in both clefs, with their tonic triads (root position).
- 一些常用的速度术语，表情术语和演奏方法。
Some frequently used terms and signs concerning tempo, dynamics, performance directions and articulation marks.
- 平均每周一首基础阶段的钢琴曲目片段。
Playing 1 piano piece in basic level one week on average.
- 基础音乐听力训练。
Basic music listening practice.

Vocal 声乐

- 基础发声技巧。Basic vocal skills.
- 每一到两周一首中文歌曲 One Chinese song in one or two weeks.

Appreciate 欣赏

- 欣赏简单的钢琴和交响乐曲片段。
Some simple piano and symphony pieces.

健康 P.E

- 会双脚前后跳、单脚连续跳。Jump on two feet, jump on one foot
- 学习跳绳，能连续跳绳。Rope skipping
- 能边跑边接球。Catch a ball as well as running
- 学习仰卧起坐。Sit-ups
- 能单手托提适量物品走、跑。Walk and run with balancing something on one hand
- 学做武术操，动作协调、节奏准确。Martial arts exercises, action balance
- 学习眼保健操，进一步养成用眼卫生习惯，阅读绘画时，身体姿势正确。Eye exercise
- 提高自我保护意识和能力。Improve skills and ability to protect yourself